
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 31 marca 2015r. 

 
Miejsce spotkania: Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie ul. Słowackiego 5 

  
Tematy omawiane na spotkaniu: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. IV Gala Sportu w Barczewie. 
3. Naprawa dachu budynku Centrum Kultury i Promocji Gminy. 
4. Parking przy Plaży Miejskiej w Zalesiu. 
5. Barczewo Biega 2015.  
6. Pismo z ZK Barczewo w sprawie ulg w korzystaniu z obiektów sportowych. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

Do punktu 1. 
 

 Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Pan Adam Dowgiałło 

rozpoczął spotkanie. Zaznaczył jednocześnie, że od tej chwili wszystkie posiedzenia komisji będą 

rejestrowane na dyktafonie, po tym jak Pani Dyrektor CKiPG stwierdziła, że niektóre zapisy 

w protokóle nie są zgodne z prawdą. 

Do punktu 2. 

 Pani Mariola Łukowska-Juckiewicz oraz Pan Bartosz Idzikowski przedstawili komisji ramowy 

plan IV Gali Sportu. Prowadzący galę Pan Jarosław Bonus, Pan Rafał Surmański oraz Pan Bogdan 

Caruk zapoznali się z planem, podobnie jak cała komisja. Jednogłośnie  zaakceptowali go. 

Koordynator sportu zaproponował aby wyróżnienie honorowe w postaci statuetki otrzymała firma 

Tewes-Bis, która mocno wspiera sport w gminie. Członkowie komisji jednogłośnie przyznali rację 

i postanowili wnioskować do Burmistrza o środki na ten cel.  

Do punktu 3. 

 Pani Dyrektor CKiPG Pani Łukowska -Juckiewicz poprosiła komisję o pomoc w kwestii 

pozyskania środków na naprawę dachu w budynku Centrum Kultury i Promocji Gminy przy ul. 

Słowackiego 5. Stwierdziła, że dach jest w bardzo złym stanie i wymaga natychmiastowej naprawy. 

Kwotę 100 tyś. złotych udałby się pozyskać ze środków zewnętrznych jednak brakująca kwota wynosi 

w przypadku dachu płaskiego 80 tyś. złotych, natomiast w przypadku dachu dwuspadowego 150 tyś. 

Pan Jarosław Bonus zadał pytanie o różnice między obiema konstrukcjami. Pani Dyrektor 

odpowiedziała, że dużo lepszą opcją dla budynku jest dach dwuspadowy, ponieważ można uniknąć 

odśnieżania, a co za tym idzie ograniczyć koszty. Komisja jednogłośnie postanowiła złożyć wniosek do 

Burmistrza o uwolnienie środków na naprawę dachu. Pan Adam Dowgiałło poinformował 

o możliwości  składnia wniosków do WFOŚiGW w Olsztynie na dofinansowanie w wysokości do 30 tyś 

złotych mając 20% wkładu własnego. Zaznaczył, że można je przeznaczyć na termoizolację budynku 

CKiPG.  

 



Do punktu 4. 

 Pan Jarosław Bonus poruszył temat parkingu przy Plaży Miejskiej w Zalesiu. Zauważył, że 

teraz jest najlepszy moment aby rozpocząć budowę miejsc parkingowych, ponieważ jest okres 

przedsezonowy i ruch turystyczny na plaży jest znikomy. Pan Jarosław Bonus zaproponował aby 

wnioskować do kierownika wydziału Budownictwa, Inwestycji i Ochrony Środowiska w sprawie 

stworzenia parkingu. Pozostali członkowie komisji poparli pomysł Pana Bonusa. 

Do punktu 5. 

 Pan Jarosław Bonus zaprosił na posiedzenie komisji organizatorów biegu Barczewo Biega 

2014 Panią Justynę Grzywińską oraz Przemysława Menzińskiego, aby mogli przedstawić swoje plany 

na tegoroczną edycję biegu.  Pan Adam Dowgiałło zadał pytanie jakim budżetem muszą dysponować 

organizatorzy aby zorganizować bieg. Organizatorzy odpowiedzieli, że około 13 tyś, ale jeszcze nie 

mają dokładnego kosztorysu. Pan Jarosław Bonus zaproponował kolejne spotkanie z organizatorami 

na 8 kwietnia przy okazji kolejnego posiedzenia komisji. Mają wtedy przedstawić szczegółowy 

kosztorys biegu. Zaproponował również aby Burmistrz wyróżnił organizatorów Barczewo Biega 

pamiątkowymi statuetkami. Komisja jednogłośnie się zgodziła i postanowiła wnioskować do 

burmistrza o przyznanie wyróżnień.  

Do punktu 6. 

Przewodniczący komisji Pan Adam Dowgiałło otrzymał pismo z ZK Barczewo w sprawie braku ulg 

w korzystaniu z obiektów sportowych. Po dyskusji między członkami komisji Pan Jarosław Bonus 

zaproponował wnioskować do burmistrza o zmianę w zarządzeniu. Chodzi o Zarządzenie Nr 

0050.76.2014 Burmistrza Barczewa z dnia 12 czerwca 2014 r. Zmiany miałyby dotyczyć §4.  

i  wprowadzić zniżki służbom mundurowym z Gminy Barczewo na korzystanie z obiektów 

sportowych. Komisja jednogłośnie postanowiła wnioskować o powyższe do Burmistrza. 

Do punktu 7.  

 Datę następnego posiedzenia ustalono na 8 kwietnia godz. 17.00 w Sali Widowiskowej CKiPG. 

Na następne posiedzenie zaproszono: Animatorów "Orlików", trenerów sztuk walki z lokalnych 

klubów, Panią Martę Tomczak. Na tym posiedzenie zakończono. 

Obecni: Adam Dowgiałło, Anna Wojszel, Jarosław Bonus, Rafał Surmański, Bartosz Idzikowski, Mariola 

Łukowska – Juckiewicz, Bogdan Caruk, Justyna Grzywińska, Przemysław Menziński 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy  

 

Adam Dowgiałło 


